
PROTOKÓŁ Z X POSIEDZENIA KOMISJI DIALOGU OBYWATELSKIEGO PRZY 

WYDZIALE ZDROWIA I SPRAW SPOŁECZNYCH 

 

2 lipca 2012r. o godz. 17.oo w Sali 317 na ul. 3 maja 46 odbyło się 10 posiedzenie KDO przy 

WZiSS. Na spotkaniu obecnych było 16 członków i 9 gości. 

 

W pierwszej kolejności przewodnicząca odczytała protokół z 9 posiedzenia. Zebrani 

jednomyślnie zaakceptowali jego treść. 

W dalszej kolejności zebrani zostali poinformowani o wniosku Pani Anny Kucharskiej w sprawie 

wystosowania pisma do Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej z zapytaniem o losy 

konsultowanego dokumentu: w polityki mieszkaniowej miasta Poznania do 2012-2022. 

Członkowie Komisji pozytywnie ustosunkowali się do propozycji wysłania takiego zapytania. 

 

Następnie zebrani przeszli do dyskusji nt. plusów i minusów współpracy Urzędu Miasta z 

organizacjami pozarządowym. Zebrani wymienili następujące plusy współpracy: 

- funkcjonowanie różnych ciał dialogu obywatelskiego 

- rekomendowanie przez UMP dobrych projektów 

- profesjonalizacja spotkań 

- aktualizowanie podstrony organizacji pozarządowych 

Do minusów współpracy zaliczono: 

- słaby obieg informacji pomiędzy organizacjami i urzędem 

- brak informacji ze strony organizacji o swoich działaniach 

- emocje 

- niewystarczający poziom wykorzystania swojej wiedzy eksperckiej 

- brak wspólnego celu 

- brak dążenia do konsensusu 

Dyskutowano również o plusach i minusach Rocznego Programu Współpracy Urzędu Miasta 

Poznania z Organizacjami Pozarządowymi. 

Do plusów zaliczono: 

- szeroką ofertę działań samopomocowych i interwencyjnych 

- wysoką kwotę przeznaczoną na konkursy dla NGO 

- niski odsetek ofert odrzucanych formalnie 

- wspomaganie tworzenia placówek 

- wysoki poziom ofert 



- kompleksowość ujęcia problemów w dokumentach lokalnych w obszarze pomocy społecznej, 

działań na rzecz rodzin, osób w wieku emerytalnym 

Do minusów rocznego programu zaliczono: 

- preferowanie dużych programów 

- brak przestrzeni na interdyscyplinarność projektów  

- klientelizm, sformalizowanie 

- mało niezależnych organizacji chcących brać udział w komisjach konkursowych 

- niska kultura ewaluacji 

 

Zadecydowano, że w trakcie kolejnego spotkania 4 osoby: Pani Anna Rutz, Wojciech Sańko, 

Aleksandra Sołtysiak, Andrzej Wilowski dokonają analizy sprawozdania z rocznego programu 

współpracy za rok 2011 oraz odbędzie się dyskusja nt. zadań priorytetowych. 

 

Datę kolejnego spotkania wyznaczono na 23 lipca (poniedziałek) na godzinę 17.oo w sali 317 na 

ul. 3 Maja 46 – siedziba Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

Protokół sporządziła: Justyna K. Ochędzan – Przewodnicząca KDO przy WZiSS 


